

Terms and Conditions

1. Shell Bonus 咭會員於完成問卷後，可獲贈 250 Shell Bonus 分。有關積分將於 4 - 6 星期內加入會員之帳戶。

Shell Bonus Card members can get 250 Shell Bonus Points after completed the survey. The Points will be added to member account within 4 – 6 weeks.

2. 會員必須憑 Shell Bonus 咭於 Shellsmart.com 網站完成登記，方可開始累積積分及兌換獎賞。

Member must complete registration on Shellsmart.com website with Shell Bonus Card to start accruing Points and redeem Points for rewards.

3. 如有查詢，請致電Shell Bonus咭客戶服務熱線 (852) 2435 4789 。

For enquiries, please call Shell Bonus Card Member Service Hotline (852) 2435 4789.

4. 香港蜆殼有限公司保留一切最終決定權，並有權隨時更改此條款及細則而無須作事先通知。

Shell Hong Kong Limited reserves the right to the final decision in case of disputes, and the right to amend the terms and conditions hereof without prior notice.

5. 每人每月只可獲此積分獎勵一次。

Each customer can get the point reward once per month.